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Çalık Holding Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet Çalık, Holding’in uzun yıllara dayanan çok köklü ve yakın bir ilişkinin bulunduğu General Electric’in
(GE) dünyada 125’inci, Türkiye’de ise 70’inci yılını kutladığı “Değişimin Işığında 125 yıl” toplantısında dijital dönüşüm üzerine görüşlerini paylaştı.
GE Türkiye Genel Müdür ve Yönetim Kurulu Başkanı Canan Özsoy’un davetiyle gerçekleştirilen toplantıda endüstrilerde ve şirketlerde yaşanan
dijital dönüşüm ve bu dönüşümün ekonomik-kültürel etkileri ele alındı. Ahmet Çalık’ın konuşma yaptığı “Türkiye’de Dijital Dönüşüme İlham
Verenler” panelinin yanı sıra toplantıda Sabancı Üniversitesi Finans Kürsü Başkanı Prof. Dr. Özgür Demirtaş “Teknoloji, Ekonomi, Gelecek ve
Siz” ve CNN Türk Program Yapımcısı Emin Çapa ise “Muz Devrinden Dijital Çağa” konularında sunum yaptılar.

Çalık Holding Yönetim Kurulu Başkanı yaptığı konuşmada, “Dijital dönüşüm küresel olarak bütün şirketlerin ajandalarının üst sıralarında yer alıyor.
En iyi şirketler dijital faaliyetlerini güçlü bir liderlik ile birleştirerek teknolojik dönüşümü gerçekleştiriyorlar. Dijital yetkinlik ve teknolojilerin doğru
kullanılması durumunda önümüzdeki 3 yılda dünya ekonomisinde 2 trilyon dolarlık ek büyüme sağlanabileceği öngörülüyor. Dijital dönüşüm Türk
ekonomisinin yıllardır çözüm aradığı konularda büyük olanaklar sağlayabilir.” dedi.

Ahmet Çalık, Holding’in uygulamalarından örnekler vererek, Grup olarak dijitalleşme ile sadece yeni nesil bilgi teknolojilerinin kullanımını değil; iş
yapış modellerinin değişmesini, dönüşmesini de kastettiklerini vurgulayarak sözlerine söyle devam etti; “Dönüşen dünyada rekabetçi olmak, bu
süreçte grup şirketlerimizi en öne taşımak için dijitalleşmeyi önemli bir fırsat olarak görüyoruz. Bu sebeple GE Dijital ile birlikte Çalık Dijital’i
kurduk. Çalık Dijital ile iş kollarımızı iyi anlayacak, süreç, kültür ve insan faktörlerini önde tutacak, dikey endüstri bilgisiyle teknolojiyi de bu
alanların üstüne koyacak bir yapı oluşturuyoruz. Çalık Dijital, şirketlerimizin dijital dönüşümüne odaklanırken aynı zamanda global pazara açılacak.
2018’de en önemli girişimimiz olacak. Önümüzdeki süreci ülkemiz ve dünya, insanlık için muazzam iyi görüyorum.” Dijital dönüşümü yönetmek için
güçlü bir liderliğe ve vizyona sahip olmanın gerektiğini de belirten Ahmet Çalık “Ne mutlu bize ki hedefimize ulaşmak için çok kuvvetli bir
partnerimiz var.” dedi.
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